
Hallenskog Vel 

Referat fra generalforsamlingen 26/08/2014 

 

Saksliste 

Godkjennelse av innkalling og dagsorden 
Ble godkjent enstemmig 
 
Valg av ordstyrer, referent og to medlemmer til å underskrive protokollen 
Ordstyrer: Jan Egil Korsvik 
Referent: Tor Houghton 
Underskrive protokollen: Espen Blom og Marit Wedde 
 
Godkjennelse av årsberetning for 2013/2014 
Årsberetningen ble godkjent. En del diskusjon rundt vedlikeholdsplanene ift Plankedalsveien 
(hvor er kommunens plan), og eventuelt etterlyse denne. 
 
Manglende regnskap for 2013 
Siste komplette regnskap for Vel’et er fra 2012. Man ble enige om at Jorunn Aaby lager et 
regnskap sammen med ny kasserer for manglende år. Det nye styret til å godkjenne dette.  
 
Godkjennelse av budsjett for 2014 
Det nye styret kommer med forslag til nytt budsjett. Generalforsamlingen godkjente at styret får 
bruke inntil inntektsrammen (medlemsavgiften er uendret og settes til 250, og det ble klart at ca. 
90 husstander (av 140) er betalende medlemmer i dag).  
 
Ansvarsfrihet for Styret 
Det ble gitt ansvarsfrihet for styret av generalforsamlingen. 
 
Valgkommitteen 
Bjørn Olsen (leder) takket og gratulerte Jan Egil Korsvik for 13 år i Velets tjeneste og foreslo 
kanditater til nytt Styre, og følgende medlemmer ble valgt: 
 

Elisabeth HolterSchøyen (Leder) 
Sissel Finstad (Styremedlem) 
Stein Engstad (Styremedlem) 
Jan Egil Korsvik (Styremedlem) 
Peter Flodin (Styremedlem) 
Bjørn Olsen (vara) 
Tilla Vilberg (Vara) 



 
På styremøte den 10. september ble disse posisjonene valgt: 

 
Leder: Elisabeth Holter Schøyen, Solfjellveien 75 90061171 
Nestleder: Sissel Finstad, Solstuveien 10 91602404 
Kasserer: Jan Egil Korsvik, Oppsalsvei 2 91595537 
Styremedlem: Peter Flodin, Blåbergveien 25 98039656 
Styremedlem: Stein Engstad, Plankedalsveien 13 90812292   
Varemedlem: Bjørn Olsen, Planekdalsveien 95 97173966 
Varamedlem: Tilla Vilberg, Blåbergveien 8 31286666/97700716 
 

 
Generalforsamlingens ønsker til styret for 20142015 
Følgende saker var høyt på listen over de saker som Velets medlemmer ønsket at Styret skulle 
prioritere i kommende periode: 
 

Bevaring av Hallenskog stasjon 
Bedre veisikkerhet og veistandard 
Utbedring av lekeplassen 
Skole og beredskapsvei til Kleiver 
Sosiale samlinger (bl.a. grillfest og juletrefest) 
Skiløype mot Kleiver 

 
 
Sign. referent:  
 
 
Tor Houghton 
Dato: 
 
 
 
Marit Wedde Espen Blom 


